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内容概要

《朗文中学英语智趣故事集》精选135篇幽默小故事（每册15篇，分三个等级，共9册）。
每篇故事都配有一组适合中国学生学习和考试的练习。
各册词汇与语法既与新课标接轨，又遵照循序渐进、步步为营的原则，便于学生接受和使用。
每篇故事插图生动活泼、妙趣横生；每篇故事寓意丰富深刻，既令读者忍俊不禁、爱不释手，又无形
中提高了英语阅读和实践能力。
    本系列读物既可在课堂上使用，也可供各级水平的英语爱好者自学。
每册后附有习题答案和译文，以方便读者学习。
    本书为《朗文中学英语智趣故事集》C3。
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章节摘录

　　Three friends decided to sail around the world on a small yacht. They loaded it with food and water and set
off. They traveled to many beautiful places， and were having a wonderful time.　　But one day， when they had
been at sea for about a month， a fierce storm blew up.　　Great waves crashed down on their little yacht.　
　The mast broke and the yacht was soon thrown against some rocks near a deserted island.　　The three friends
were able to struggle to the is and ， taking with them as much food as they could carry.　　Not a tree， not a
bush， not a flower grew on the island.　　There was not an animal of any， kind， not even a bird or an insect.
　　For a few weeks the three men were able to live on the food they had saved， but at last everything was
gone-except for one piece of bread.　　They decided that whoever had the best dream the next night could have
the bread.
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编辑推荐

　　《朗文中学英语智趣故事集：妙语短篇（C3）》既可在课堂上使用，也可供各级水平的英语爱好
者自学。
每册后附有习题答案和译文，以方便读者学习。
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